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IEE @minvws.ni]; IEEE.

)IEEEmin ws.
: )

Sent: Wed 2/24/2021 3:27:36 PM

Subject: RE: paar reispunten

Received: Wed 2/24/2021 3:27:36 PM

Hien anderen,

Dank je wel.

Zou het er inderdaad graag nog een keer over hebben.

Zullen we dat maandag in het MT even doen?

2sz|
van:INCESEXED@ minvws.nl>

Verzonden: woensdag 24 februari 2021 14:30

) SEE mins»;IEE
@minvws.nl>

) SEE mins»;IEEE5.1 5.1.2e

Onderwerp: RE: paar reispunten

Bijgevoegd onze korte evaluatie, afgestemd me IEE - info hieronder ook nog de Q&A die voorbereid

was voor tijdens het debat, maar waar geen vragen over gesteld werden.

Zonder het meteen heel groot te (willen) maken, lijkt het ons goed er nog eens een keer kort over de bespreekpunten door te

praten om zo hopelijk de last minute Kamerbrief toevoegingen de volgende keer te voorkomen ©

Groet,

vor: IEEE) EEE.@minvws.nl>Verzonden: woensdag 24 februari 2021 09:26

) JBEN minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: paar reispunten

De test-vragen lzat ik even zon [ERE=er het punt omtrent he is opgepakt. gaat Hugo en Grapperhaus
bellen/berichten vandaag. Ik heb zojuist de onderstaande bullets naar] gestuurd ter info voor Hugo:



1134313

- Op 23 januari zijn een aantal uitzonderingen op het EU-inreisverbod opgeschort bij het aanscherpen van de

reismaatregelen, waaronder ook de uitzondering voor culturele professionals
- De artiesten/crew voor het ESF zouden inreizen onder deze categorie, maar dat is met deze opschorting dus niet mogelijk
- heeft in januari een brief gestuurd naar de betreffende artiesten waarin gesteld wordt dat zij uitgezonderd zijn op

et inreisverbod onder de bestaande categorie, maar J&V heeft geoordeeld dat deze brief door de opschorting van de

categorie geen grond is waarop zij legaal mogen inreizen onder het EU-inreisverbod

De organisatie van het ESF in NL moet uiterlijk morgen de garantie geven aan de European Broadcasting Union (EBU) dat

de artiesten/crew mogen inreizen. Er moeten kosten gemaakt worden voor de reis ect van de artiesten, wanneer geen

ntie gegeven wordt kan de EBU alsnog besluiten er een digitaal event van te maken

iz daarom vandaag een brief uit doen (met akkoord Hugo/Grapperhaus), waarin hij garantie geeft dat deze

sonen ondanks het EU-inreisverbod toch mogen inreizen en dat we dit links of rechtsom juridisch gaan regelen (Door
een nieuwe uitzondering te creéren voor deze groep, of door de opschorting van de oude uitzondering ongedaan te

maken)
- Wij zien vanuit VWS geen problemen mbt het inreizen van deze mensen (en hebben ons natuurlijk in den brede al

gecommitteerd aan de organisatie van het songfestival, waar het inreizen van de artiesten onderdeel van is. Zonder

artiesten geen festival)

Groet, RPL]

Verzonden: woensdag 24 februari 2021 09:11

ominys o>;IKE) <BEKE vin.IKE
JEAED EAP @ minvws.nl>

ce:

Onderwerp: paar reispunten

Hi all,

Goodmorning. De brief is gisteren weer in een razend tempo uit gegaan. Met bijzonder weinig opmerkingen van de minister.

Ik heb een paar reisvragen.
- Hebben we al iets gehoord over een blauwe mail aan IenW vliegverboden?
- Zouden jullie willen schakelen me 5.1.2e Er is mbt de aanpak eurovisie songfestival (ESF) een probleem bij JenV.

Ze willen niet instemmen met een uitzondering voor artiesten, begrijp ik. Is dit jullie bekend? En zouden jullie even mee

willen kijken wat hier nog te fixen is en of het moet worden opgeschaald of wanneer.

Nav gisteravond en de NAAT test. Zouden jullie een q and a kunnen maken waarom dit een goed idee is. Van dubbel

testslot naar de test 12 uur van te voren en waarom dat nu wel kan en ten tijde van het instellen niet.

lk denk dat PvdD hier wel op aanslaat en D66 mogelijk ook. En zie ook volgende streepje (kan ook aan de orde komen).
- Is hiermee een deel van het KLM plan ingevuld? Elbers zal hier wel blij mee zijn, toch?

En hebben jullie een idee hoe we met KLM plan iiberhaupt aan de slag gaan?
-  Kunnen jullie verklaren hoe het kan dat deze verruiming (die we zo niet noemen, want de tijd is korter ©) al in dat KLM

blaadje stond. De regeling was nog niet eens gepubliceerd en de brief daar stond het niet in. Dat KLM persbericht was nu

een blessing in disguise © .... maar goed om even met sector naar te kijken. Want als dit uit regulier werkcontact komt dan

is dat wel gek, dat ze ons voor zijn. Daar moeten we dan afspraken over maken. Of liep dit via lenW.

En ten slotte goed om nog even te reflecteren op ons interne proces aangaande deze aanpassing. Dit is een beleidswijziging

die we aan de minister hadden moeten melden. Was wel mailwisseling en contact met MT leden. Maar dat is de flow niet

vanzelf omhoog gebracht. Wat leren we hiervan en wat hadden we vanuit het dossier en wat vanuit MT hier op moeten

doen. Dus puur reflectief. Geen zwarte piet. Tempo is bijzonder hoog en daadkracht groot. Dus gebeurt gewoon. Maar

gaat even over wie en wanneer.

Hoor graag even.

Groeten!


